

Referat fra bestyrelsesmøde den 2. oktober 2014.

Tilstede var; Maria Stryhn Larsen, Rikke Karkov, Charlotte Hannibal, Pernille Friis og Sabrina Pilemand.

Afbud fra Aase Eriksen og Tanja Pless.

1. Referatet fra sidst godkendes uden bemærkninger
2. Charlotte gennemgår regnskabet og eventuelle udenstående. Regnskabet ser væsentligt bedre ud end det gjorde sidste år ved samme tid, så det var dejligt positivt.
3. "Opslaget" om hvorledes staldvagter skal gøres gennemgås, og det der ligger på hjemmesiden er blevet opdateret siden Line blev ansat og de væsentlige ændringer blev lavet. Vi ønsker dog at ændre en enkelt sætning, således at der ikke står at der skal fodres til morgen mellem 7 og 7.30, men så der kommer til at stå at der senest skal være fodret kl. 7.30.
4. Der blev talt om hvornår staldmødet skulle være og vi blev enige om den 23. oktober, således at vi er kommet udenom efterårsferie. Hannibal laver indkaldelse med de punkter som blev vedtaget her til aften skulle på som orienteringspunkter.
5. Julefrokosten bliver den 5. december – maden bestilles i år fra Landsbyen
6. Hannibal orienterer omkring Pløjestævnet og vi taler om pris. Prisen aftales herefter med Morten Dunch, som er køreforeningens "mand" i dette arrangement. Hannibal sætter seddel op og opfordrer til at få nogle enkelte hjælpere til at passe tut på selve dagen.
7. Reklameskilte skulle gerne snart fordeles i ridehuset – Sabrina overtaler sin far til at hjælpe så snart han har tid. Tak til Jens Peder ;0)
8. Hannibal har talt med Bjarne da det ligesom er ham der bestemmer hvornår det kan passe at få fordelt den nye ridehusbund. Dagen er blevet den 10. oktober, hvor vi skal have samlet så mange "mand" med river som overhovedet muligt. Hannibal har lavet aftale med NCC's grusgrav om at få ridebanesand og har talt med vognmand om at hente det.
9. Vi taler om jubilæet. Maria og Hannibal pønser på at lave lidt sjov i forbindelse med stævnerne, bla med jubilæumsrosetter som vi skal havedesignet. Der tales lidt frem og tilbage om hvad vi ellers kan gøre for at markere jubilæet, og vi ville gerne når alle stævnedatoer i distriktet er sat se om der kunne være en dag, hvor vi kunne få lov at holde et 1.-dags C-stævne kun udskrevet med KÛR og

opvisning for at markere dagen. Vi taler også om at lave en bog, men det bliver nok for dyrt, men søger i stedet billeder (Opslag lagt på facebook samme aften) således vi kunne lave noget "sjovt" med det i forbindelse med jubilæumsåret.

Har fået forespørgsel på om SAR kunne tænke sig at gøre noget ved den omstridte 70-års regel som gør at officials ikke længere kan virke under DRF. Vi taler frem og tilbage om det, og blev enige om at tage kontakt til forespørger og forslå et møde for at lave strategi på området.

Maria og Rikke skal til seminar i Odense den 25. oktober – inviteret af DRF

2 ansøgninger om stævnetilskud er blevet behandlet og bevilliget.

Sabrina og Pernille spørger om vi fortsat synes de skal lave indlæg til bloggen. Vi har en rigtig god snak om det og vi synes det ville være super ærgeligt hvis klubben "hippologisk tidskrift" skulle lukke. Vi taler forskellige indgangsvinkler til nye emner og vores skønne ungdomsrepræsentanter siger de selvfølgelig gerne fortsætter med at skrive indlæg.

Mødet blev herefter afsluttet og vi takker for god debat, mange herlige vinkler og ikke mindst dufte.

Referant

Charlotte Hannibal

